
Enquesta sobre el Centre de Salut 
1 - Està content amb el nou Centre de Salut? 

2- Troba que fa falta algún altre servei? 

3- Qué li sembla el sistema de programar les visites? 

PEPI LUNAR 

PEDRO SANCHEZ 

- "Yo, estoy muy contento con lo 
que hacen de momento, pero más 
adelante no sé qué vendrá." 

- " Por mí de momento están bien 
los que hay. " 

- " Bueno, sí. Ahora vienes a por 
una receta o a ver el médico y tienes 
que venir el dia antes para pedir hora" 

VICENTA FALGUERA 

- Tots aquests jeroglífics de venir 
el dia abans a buscar número ... 
m'agradava més abans que quan 
tenies necessitat, venies i t'atenien 
de seguida. 

- Sí, al vespre, perqué ara tinc el 
Doctor Prats i haig de venir al matí i 
abans amb el Doctor Roma anava 
molt més bé perqué si tenies 
necessitat venies al vespre i ara, en 
canvi, això ja no pot ser. 

- Encara no l'he provat. 

TERESA VITO MAS 
- Sí, estic molt contenta del Doctor 

Prats, m'agrada molt i no el canviaria 
per res, crec que ens atenen molt bé. 
Ara potser haurien de millorar algunes 
coses però ja ho faran de mica en 
mica. 

- Si, servei d'ambuiància i un servei 
el dissabte i el diumenge, que no 
tenim res. I si a més a més, ara que 
ens treuen la farmàcia ens quedem 
completament sols. Encara que hi 
hagi un servei de 24h. a Granollers, 
per a la gent de la Roca ens és molt 
incòmode anar-hi per un medicament. 

- Sí, molt, perqué feia falta. 
- Jo crec que sí. Farla falta un servei 

d'ambuiància. 
- Dones molt bé, perqué no hi ha 

aglomeracions de gent i els que 
trebaliem fora podem venir més o 
menys a una hora en concret. En 
definitiva, em sembla molt bé. 

FRANCISCA RIU 

- Bé, ho trobo bé, perqué almenys, 
la gent no perdem tant temps, ja que 
ara pots deixar les cartilles i venir-Ies 
a recollir l'endemá i per aixo és molt 
rápid. A més, encara que et diguin un 
dia per l'altre, si vens al cap de tres 
dies no passa res. 

ROSA CALVET 

- Sí, sí que n'estic contenta. 
- Sí, el poder anar al metge al matí 

i a la tarda. 
- De moment no l'he provat perqué 

les vegades que hi he anat han estât 
urgents o per recepta, però segur que 
és un bon mètode. 

EMILIA NEBOT 

- Com ho haig de contestar si no 
vine quasi bé mai! . No, estava més 
contenta amb en Roma, perqué tanta 
generado, qué vois que t'hi digui! 

- No ho sé, de moment per mi no. 
Trobo a faltar el servei per poder venir 
a la tarda. 

- Molt malament perqué jo ara 
mateix necessito una urgéncia per 
anar a portar la baixa i haig d'esperar 
a demá que és festa. Ais que hi están 
acostumats els deu agradar molt, però 
els que no hi estem no ens va. 

- Jo sí perqué no l'he hagut de 
menester massa. Jo si he vingut, ha 
sigut per alguna recepta o alguna 
petita cosa. 

- No, perqué com no ho he hagut 
de menester, no trobo a faltar res. 

- Em sembla que és molt més 
pràctic que ho puguis fer tot el mateix 
dia, però si som tanta gent i eis metges 
no poden donar a l'abast, ho deuen 
haver arregiat com han pogut. Crec 
que faltarla un altre metge al pöble per 
fer-ho més ampie. 
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